FREE HOTEL AIRPORT SHUTTLE BUS

酒店免费机场巴士

TERMINAL 2 SHUTTLE BUS 往返二号航站楼班车





Terminal 3, No.1 San Jing Rd, Beijing Capital International Airport, Beijing 100621, China 中国北京市首都机场 3 号航站楼三经路 1 号 邮政编码:100621

Tel 电话: +86 (10) 6458 8888

二号航站楼

全天候每30分钟一班,从酒店和二号航站楼同时出发,请参见以下时刻表。

从酒店出发 从二号航站楼出发

例如: 07:00 07:00

07:30 07:30

到达

1.到达层位于一层,分别为国内到达和国际到达两个出口。

2.到达后,请从7号门出航站楼前往3号门外机场穿梭巴士停卡站点乘坐机场穿梭巴士。

出发

机场穿梭巴士会将您送至二号航站楼一层3号门外机场穿梭巴士停靠站点,您可乘坐电梯到达二层出发区域



北京首都机场希尔顿酒店T2机场巴士站指示图

我们尽量做到准时准点,但我们无法保证由于交通或其他不可抗力造成的时间变动。

由于我们的免费机场穿梭巴士暂时不适用于轮椅上下车,请联系我们为您另行安排交通工具出行。对此我们深表歉意。

如有任何问题,请拨打+86 (10) 6458 8888 或发送电子邮件到 (Michael.Shen@hilton.com) 与礼宾部经理联系。

TERMINAL 2

Our shuttle bus service operates continuously every 30 minutes, from Terminal 2 to hotel as well as from hotel to Terminal 2, 24 hours a day.

Departure from hotel		Departure from Terminal 2	
E.g.	07:00	07:00	
	07:30	07:30 Etc	

ON ARRIVAL

- 1. You may arrive T2 located on 1st Floor with Domestic arrivals and International arrivals.
- 2.Upon arrival, please exit the Terminal 2 through Gate 7 to find out Shuttle Stop outside Gate 3 to catch Hotel Shuttle.

ON DEPARTURE

You will be dropped off by hotel shuttle bus to Terminal 2, where the shuttle stop located on the 1st floor opposite of Gate 3. Please take the elevator to departure area on 2nd Floor.



Terminal 2 - Hilton Beijing Capital Airport Shuttle Bus Station

Please note that, whilst we will endeavour to be punctual, all timings are approximate and cannot be guaranteed due to reasons beyond our control such as traffic congestion.

We regret that the shuttle bus is not accessible to wheelchair users as there are a couple of steps leading into the bus. Please contact us to make alternative arrangements for your transfer.

Should you have any questions or need any special assistance please let us know. The hotel can be contacted via telephone on +86 (10) 6458 8888 or via email to our Chief Concierge, Mr Michael Shen at michael.shen@hilton.com.